沙田 302 管理有限公司 ST 302 Management Limited

地址:新界沙田安景街 19 至 21 號 電話: 2646 1859 傳真: 2637 6131

本公司檔號: ST302/NTT/037/19/NL 致:碧濤花園第一期各業主

通 告

有關:邀請參加「大廈外牆維修」工程小組事宜

鑒於「大廈外牆維修」第三階段工程即將進行,如法團管理委員會在業主大會上所述,為使工程順利完成,在工程進行期間須大量人手監控及管理。 故法團管理委員會誠邀對工程項目有經驗的業主參與「大廈外牆維修」工程小組會,共同為本苑「大廈外牆維修」項目出一分力。

有興趣參與「大廈外牆維修」工程小組會的業主請於2019年2月28日前到管理處登記個人資料,以便安排參與者出席「大廈外牆維修」工程小組會第一次會議,第一次會議將於3月初舉行。

如各業主對上述事宜有任何疑問,請致電 2646 1859 與本處職員聯絡。

碧濤花園第一期管理處2019年2月20日

Date: 20th February, 2019

To: All Owners of Pictorial Garden Phase I

Re: Invitation for the group of "Building External Wall Renovation"

The 3rd stage of the "Building External Wall Renovation" will carry out soon. As the Committee of Owners' Corporation announced in passed General Meeting, during the renovation period we need manpower to manage and monitor the project. In this circumstances, Committee of Owners' Corporation invite owners with experience in construction works to join our ad hoc committee for "Building External Wall Renovation" to complete the projects successfully.

Owners who are interested in participating this ad hoc committee, please register in management office in present on or before 28 Feb 2019. Participants will be invited to attend the 1st meeting which will be held on early of March 2019.

Should you have any queries, please feel free to contact our staff at 2646 1859.

Thank you for your kind attention.

Management Office of Pictorial Garden Phase I